



Prime Sales International

Prime Sales International, Sas
15 Voie Romaine d'Alesia
89600 Vergigny - FRANCE
Tel. +33 386 43 86 07
info@prime-sales international.com

www.deltank.es



Prime Sales International





PRIME SALES INTERNATIONAL, SAS. is specialized in the marketing of agricultural products, mainly pork, poultry (hen, chicken, turkey, duck) and fresh and frozen beef for industrial processing manufacturers, wholesalers and importers.

Our role within the international food market is to cooperate between producers and customers, in order to facilitate commercial transactions between them. To accomplish our task effectively, we provide the expertise of our professional team, who deal with any issue relating to international trade. PSI, Sas will take charge of the coordination of transport and freight needs, customs formalities, management of the issuance of health certificates, licenses and any other issues related to the export and stock of goods, with the aim of offering the best service to our customers.

Prime Sales International, Sas is an international response to the demands of our customers. Feel free to send us your suggestions.



PRIME SALES INTERNATIONAL SAS. est une société de commerce international, spécialisée dans le secteur agroalimentaire et en particulier dans les produits à base de porc, de volaille (poule, poulet, dinde, canard) et de bœuf, en frais et surgelé, pour une clientèle d'industriels de la transformation, de grossistes et d'importateurs.

Notre fonction sur le marché international est donc de faire le lien entre les producteurs et les clients en facilitant les échanges commerciaux entre eux. Dans un souci constant d'efficacité, nous offrons l'expérience de nos professionnels et nous nous occupons de toutes les questions pratiques liées au commerce international. Grâce à sa grande expérience internationale, Prime Sales International, Sas se charge de la gestion de toutes les formalités douanières, la gestion délivrance des certificats sanitaires, licences et sur tout autre question du transport et du stockage, afin de fournir le meilleur service à ses clients.

We offer a wide range of products and services

Nous offrons une large gamme de produits et services



Meat products frozen and packaged in our own providers in Europe.

Produits carnés surgelés et conditionnés dans les usines de nos propres fournisseurs.



Beef, Steak Haché and beef burgers, which can have the Halal certification.

Viande de bœuf, steaks hachés et hamburgers de bœuf, pouvant recevoir la certification HALAL.



Our range of processed products, develop for retail sector or catering industry.

Notre gamme de produits élaborés, destiné à la vente au détail ou filière HORECA.



Spanish cured meat products: Serrano ham, cold meats, freshly elaborated products, etc.

Produits de charcuterie espagnole: jambon serrano, charcuterie sèche, produits frais élaborés, etc.